




De raad is van mening dat Kwatta een jeugdtheatergezelschap is dat 
voorstellingen van voldoende kwaliteit maakt met een herkenbare stijl en 
van groot belang is voor de regio, ook op educatief gebied. De kritiek op de 
instelling betrof vooral de kwaliteit van het activiteitenplan voor de komende 
periode. De raad was echter, zoals gezegd, gedwongen een keuze te maken 

tussen Kwatta en Sonnevanck. De raad kreeg op basis van de vergelijking 
meer vertrouwen in de subsidieaanvraag van Sonnevanck. Dit vanwege de 
hogere kwaliteit en betere uitwerking van de toekomstplannen, waaruit ook 
meer innovatieve impulsen, een meer onderscheidend profiel en sterkere 
samenwerkingsverbanden naar voren kwamen. 

Concluderend stelt de raad dat het subsidie-advies over Kwatta niet anders is 
uitgevallen nadat hij kennis heeft genomen van de contra-expertise. 
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